
 
Muut asiat 
 
Kunnanhallitus 13.05.2024 § 170  
    

 
 
Kokouksessa jätettin selvityspyyntöjä seuraavasti: 
 
Selvityspyyntö (Sahiluoma Anna):  
Kunnanhallitus pyytää selvitystä sidosyksikköhankinnoista/ -omistuksista: 
Millaisia omistuksia kunnalla on ja millaisia hankintoja näiltä yksiköiltä 
tehdään. 
 
Kannattajat: Matti Kaurila, Piia Aallonharja ja Kati Kaihlaranta 
 
 
Selvitys- ja informaatiopyyntö (Haapaniemi Timo): 
Esitän, että kunnanhallitukselle esitellään kunnan tietoturvapäivitysten ja 
laitteiden ylläpitoon liittyvät kontrollit ja toimintatavat. 
 
Kannattaja: Matti Kaurila 
 


